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Oppsummering fra Ledermøte på Teams, tirsdag 6/9-2022 kl. 19.00  
 
Deltakere: 
 
HAREHUNDKLUBBER: 
Aust-Agder: Peder Arnt Næs 
Buskerud: Sverre Hennum 
Hadeland: Freddy Haugen 
Hedmark: Inger A. Haugland 
Nord-Trøndelag: Trond Revhaug 
Nord Norge: Tom Erik Tangen 
Norsk: Arild Nygård 
Romerike: Per Grahn 
Telemark: Sverre Rinden  
Trøndelag: Hans Christian Pedersen og Nils T. Kjøsnes 
Vestfold: Harald Frøysnes og Mats Erik Pettersen 
 
RASERINGER: 
Beagle Ringen Norge: Tore Aaslund 
Dunkerringen: Bjarne Oppegård 
Finskstøverforeningen: Trond Ivar Moen 
Haldenstøverklubben: Hege Ekern 
Hygenringen: Willy Jensen 
Luzernerringen: Tone P. Holden 
Norsk Dreverring: Torbjørn Haugen 
 
NHKF: Arnt Morten Haugen, Øyvind Billingsø, Gunleik Hauge, Birger Steen, Rune Hedegart - 
Harehunden og Mette Køhler Bjørkkjær - sekretær 

 

 
Leder Arnt Morten Haugen ønsket deltakerne velkommen Ledermøtet. 

Agenda for møtet:  
• Økonomi NHKF: status første halvår 
• Medlemsutviklingen i raseringene: status så langt i 2022, hva har ringene gjort med 

oppfordringen fra representantskapets ordfører?  
• DM småhund: Hvilke innspill har kommet til revisjonskomiteen, hvordan skal dette løses i 

distrikter som har klubber som har gitt tilbakemelding om at de ikke har kapasitet til å 
arrangere?  

• Ankesaken i NKK: oppsummering fra informasjonsmøte 31. august 2022  
• Innkomne saker fra harehundklubbene og ringene:  

Aust-Agder Harehundklubb: 
1) Vi i AAHK står for mange jaktprøver i løpet av sesongen. Med ringkamper og 
rasemesterskap i tillegg til de "vanlige" SP og EP prøver. Er det i overkant mye dømming for 
mange dommere? De går rett og slett leie. Har andre klubber samme erfaring og hva kan 
gjøres?   
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2)  Vi i AAHK og sikkert andre klubber sliter med rekruttering. Er det noen klubber som har 
lykkes med rekruttering og hvordan gjøres det?  

• Eventuelt 
 

 

Status økonomi pr 31.08.2022: 

Følgende poster ble spesielt kommentert: 

Kontingentinntektene pr 31.08.2022 er på kr 948.900,- noe som er kr 28.900,- høyere enn budsjettert 
for hele 2022.  
Kostnadene for produksjon av Harehunden ligger an til å bli som budsjettert for 2022. Det er 
fremdeles ønskelig med flere annonser til bladet, både fra klubber/ringer og kommersielle. Husk god 
oppløsning på bildene. 

Når det gjelder reisefordelingskassa fra RS 2022, ble kostnaden på kr 1734,- pr deltaker, noe som er 
ca. kr 1000,- mer enn gjennomsnittet for tidligere års RS. Et RS i Trondheim ble da anslagsvis kr 50-
60.000,- dyrere for RS deltakerne. 
 
 
Medlemsutvikling i raseringene tilsluttet NHKF  

Hos de fleste ringene er det ikke gjort noen konkrete tiltak, Norsk Dreverring har tatt opp temaet på 
sitt landsmøte og Hygenringen kommer med innspill i sitt neste medlemsblad. 

Antall ringmedlemmer som også er medlem i en harehundklubb har hatt en gjennomsnittlig økning 
på 1,24% siden 31.12.2021. 

Da ringene ble tilsluttet NHKF var avtalen at på sikt skulle flest mulig av ringmedlemmene også være 
medlem av en harehundklubb. Det eneste som ikke ble sagt i 2018 var en frist for når dette måtte 
være gjennomført. NHKF opplever forventninger til framdrift om dette fra NKK.  

Ringene oppfordres til å redigere hjemmesidene sine der det står informasjon om medlemskap. 
Medlemmene skal oppfordres til også å ha medlemskap i en harehundklubb. 

-Hva gjør NKK for harehundmiljøet, eller bare tar de pengene våre?  
Slik det er i dag har NKK bidratt med bl.a. dommermidler og utvikling av prøveprogram, noe som 
koster betraktelig mer enn det de får tilbake i form av kontingent og aktivitetsavgift. 

På spørsmål fra Norsk Dreverring ang distribusjon av medlemslister til lokalringer, er svaret at 
medlemslister er underlagt GDPR og at vi dermed ikke skal distribuere listene til 
uvedkommende/kommersiell bruk. Å distribuere lokalringens medlemsliste til leder i lokalringene 
ansees som greit. 

 

DM for småhunder 

Dette er et tema som engasjerer!  
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Spørsmålet fra revisjonskomiteen var om DM for småhund er gjennomførbart, om det er noe som 
komiteen skulle jobbe videre med, før første høringsutkast til nye jaktprøveregler skal sendes ut. 
Ingenting er avgjort før reviderte jaktprøveregler skal vedtas på RS. 

Her er et utvalg av kommentarer: 

• Hvordan er dommerkapasiteten i klubbene med tanke på enda en konkurranse? 
• Hvordan er populasjonen for småhund fordelt i distriktene? 
• En løsning på kapasitetsproblemer (dommere/terrengtilgang) er å arrangere NM støver og 

NM småhund annethvert år 
• Slik uttaksreglene til NM småhund er i dag er deltakerhunden en 6-8 år gammel NJCH, og 

mange er tilårskomne. Ofte får «de beste hundene» ikke delta pga for ung alder. 
• «Alle» raser har rasemesterskap, hvilke krav har man til disse? En løsning er å redusere 

rasemesterskap til et minimum 

 
Info om ankesaken i NKK 

I januar 2022 tapte NKK i tingretten sammen med to raseklubber og seks oppdrettere av rasene 
engelsk bulldog og cavalier king charles spaniel etter å ha blitt saksøkt av Dyrebeskyttelsen for brudd 
på dyrevelferdsloven. 19. september starter ankesaken i lagmannsretten. Anmeldelsen av de seks 
oppdretterne er frafalt i forbindelse med ankesaken. 

Prinsipielt gjelder saken for mer enn avl av hund. Forvaltningen av avl på husdyr er av Stortinget gitt 
til Mattilsynet, som igjen har delegert hundeavl videre til NKK.  

 

Innkomne saker fra Aust-Agder Harehundklubb 

Jaktprøver og antall dommerdager:  

Klubben opplever et stort press på dommerne og krav til mange konkurranser som skal 
gjennomføres.  
Disse momentene ble nevnt: 

• Konkurranser bør i større utstrekning benytte seg av ÅP-separatprøvene enn hva som 
praktiseres i dag. 

• Er ringkamper noe som bør revurderes? 

 

Rekruttering 

Rekruttering er alltid et aktuelt tema, og spesielt hvordan vi skal skape engasjement om harehunder 
og harejakt. Hvordan fremstår en harehundeier/jeger og hvordan informerer vi andre om hobbyen 
vår? Er konkurranser alltid rekrutterende? 

Dette ble nevnt:  

• Jaktprøve for ungdom med premier til alle 
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• Sponse/gratis første ÅP-start 
• Jakt og samhold 
• Barn og unge, samarbeid med DNT-ung 
• Skoleklasser, samarbeid med lokal JFF om introjakt 

 

Eventuelt 

Info fra sensorene til jaktprøvedommerutdanningen:  

• Regelboka skal benyttes til eksamensbesvarelsen, bruk egne ord og ikke direkte avskrift. 
• Av og til kan man ved å bruke regelboka finne flere svar på spørsmålene 
• Sensorene ønsker tilbakemelding om 1-2 personer i hver klubb som er kontaktpersoner og 

ansvarlige for jaktprøvedommerutdanninga i harehundklubbene. 
• For å få tilsendt utdanningsmateriell og eksamensoppgaver henvender harehundklubbene 

seg fortrinnsvis til Trond Revhaug som er gruppens leder.  
• Opplæringsprogram for nye dommere skal være på plass sammen med de reviderte 

jaktprøvereglene.  

 

Takk for engasjementet og gode innspill. Skitt jakt! 

Møtet ble avsluttet kl. 21.20 
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